

Flyer Awareness

The Cartoon Network Kiki Ball

Welcome !

You are entering a space where we celebrate black, transgender, queer and POC's identities. We're happy to welcome you into our home so check yourself before entering and make sure you know your place and its meaning. This place is dedicated to black, transgender, queer and POC's identities.

Ballroom is a safer space for many marginalized people. We do not accept, and hold each other accountable for any form of racism, cultural appropriation, antisemitism, homo-, trans- or queerphobia, ableism, fatphobia and or any other form of discrimination.

Ballroom is a safer space for many marginalized people. We do not accept and hold each other accountable for any form of racism, cultural appropriation, antisemitism, homo-, trans- or queerphobia, ableism, fatphobia and or any other form of discrimination.

If you need help or witness something you'd like to report, approach the awareness team in the yellow vests or the host.

We do take pictures and videos. If you don't want your picture or video taken, approach the host or the awareness team.

Contact:

If you need help or witness something you'd like to report, approach the awareness team in the yellow vests or the host.

We do take pictures and videos. If you don't want your picture or video taken, approach the host or the awareness team.

How to be an ally?

If you notice a situation, inappropriate gestures, comments please reach out our staff, unless someone explicitly told you otherwise (no saviorism & interference)

Thank you for reading and applying it, together we will create beautiful and everlasting memories!

(With the help of Lea Genoud)

Flyer Awareness

The Cartoon Network Kiki Ball

Willkommen!

Du betrittst einen Raum, in dem wir die Identitäten von schwarzen, transgender, queeren und POC feiern. Wir freuen uns, dich in unserem Zuhause willkommen zu heißen. Check dir selbst, bevor du den Raum betrittst, und achte darauf, deinen Platz und dessen Bedeutung zu kennen.

Ballroom ist ein safer space für viele marginalisierte Menschen. Wir akzeptieren keine Form von Rassismus, kultureller Aneignung, Antisemitismus, Homo-, Trans- oder Queerphobie, Ableismus, Fettphobie oder jede andere Form von Diskriminierung.

Wenn du Hilfe brauchst oder etwas beobachtest, das du melden möchtest, wende dich an das Awareness-Team in den gelben Westen oder an die Organisator:innen.

Falls du Hilfe benötigst oder etwas beobachten solltest, das du melden möchtest, wende dich an das Awareness-Team in den gelben Westen oder an den Host.

Wir machen Fotos und Videos. Wenn du nicht möchtest, dass dein Foto oder Video aufgenommen wird, wende dich an den Host oder das Awareness-Team.

Kontakt:

Falls du Hilfe benötigst oder etwas beobachten solltest, das du melden möchtest, wende dich an das Awareness-Team in den gelben Westen oder an den Host.

Wir machen Fotos und Videos. Wenn du nicht möchtest, dass dein Foto oder Video aufgenommen wird, wende dich an den Host oder das Awareness-Team.

Wie man ein Ally sein kann:

Falls du eine Situation, unangemessene Gesten oder Kommentare bemerkst, wende dich bitte an unser Personal, es sei denn, dir wurde explizit etwas anderes gesagt (kein Retterkomplex oder Einmischung).

Danke, dass du dies liest und anwendet. Gemeinsam werden wir wunderschöne und unvergessliche Erinnerungen schaffen !

(Mit Unterstützung von Lea Genoud)